
Protokoll Tjörns BK:s årsmöte den 25 februari 2022 

1. Mötets behöriga utlysande 
Fastställdes att årsmötet blivit behörigen utlyst genom anslag i klubblokalen samt på 

klubbens hemsida. Totalt hade 35 medlemmar enligt närvarolista hörsammat 

kallelsen 

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet 
Valdes Bengt Adielsson till ordförande och Thomas Englund som sekreterare för 

mötet. 

3. Val av två justeringspersoner som jämte ordföranden skall justera 

protokollet 
Valdes Jerker Persson och Gull-Britt Sved till justeringspersoner 

4. Styrelsens verksamhetsberättelse och ekonomisk rapport 

a. Verksamhetsberättelse år 2020 
Ordföranden läste upp Verksamhetsberättelsen och redogjorde för tillägg  

avseende bidrag och beviljad hyresreduktion pga Coronapandemin.   

Verksamhetsberättelsen med tillägg godkändes 

b. Verksamhetsberättelse år 2021 
Ordföranden läste upp Verksamhetsberättelsen för 2021 som godkändes. 

c. Ekonomisk rapport 2020 och 2021 
Florence Fridén lämnade en ekonomisk rapport avseende år 2020 samt Resultat-      

och Balansräkning avseende år 2021. Resultatet var, efter bidrag från Bohusdistriktet 

på Kr 2000:- och från medlemmar och Tjörns Sparbank på Kr 10 388:-en förlust för 

2020 på Kr 8 930,50 och för 2021 Kr 13 146,31. 

Förlusten för 2021 överföres enligt styrelsens förslag i ny räkning.  

5. Revisorernas berättelse 
Bengt Nordström läste upp revisionsberättelsen.  

Resultat- och Balansräkningarna för åren 2020 och 2021 godkändes. 

6. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 
Årsmötet beviljade Styrelsen ansvarsfrihet för åren 2020 och 2021.  

7. Val av styrelse 
Valberedningens förslag redovisades av Arne Bauhr 

- Val av ordförande 
Posten lämnades vakant eftersom, trots ansträngningar från valberedningen sida, 

ingen kandidat hade funnits att tillgå.    

- Val av ordinarie ledamöter 



Florence Fridén har 1 år kvar på sin mandatperiod, Barbro Gärdéus har ett år kvar 

men har avsagt sig sin plats, Bengt Lundberg omvaldes på 2 år och Kjell Glans 

omvaldes på 1 år. Nyval av Thomas Englund på 2 år. 

På förslag av Bengt Adielsson att utöka styrelsen med en person föreslog 

valberedningen att välja Lennart Johansson. Valde årsmötet Lennart Johansson som 

ledamot på 1 år. 

Styrelsen konstituerar sig och utser inom sig kassör och sekreterare. 

- Val av 2 styrelsesuppleanter 
Omval av Ingela Sollid och Ingemar Pettersson på 1 år. 

8. Val av 2 revisorer 
Omval av Bengt Nordström på 1 år och nyval av Erik Sved på ett år. 

9. Val av 1 revisorssuppleant 
Nyval av Britt-Inger Bauhr på 1 år. 

10. Val av valberedning 2 st 
Omval av Arne Bauhr och Gull-Britt Sved på 1 år 

11. Bestämmande av medlemsavgiften och bordsavgiftens storlek 
Medlemsavgiften är f.n. Kr 380:-, varav 350:- går till förbund samt distrikt och 30:- 

går till klubben. Den del av medlemsavgiften som går till klubben beslutades vara 

oförändrad. Även bordsavgifterna beslutades vara oförändrade, 50:- på tisdagar och 

40:- på fredagar samt 10:- extra vid simultantävlingar. Vid betalning med klubbens 

kort gäller 50:- även vid simultantävlingar. 

12. 2 st inkomna motioner 
Motion 1 avsåg revision av stadgarna. Beslutades att styrelsen skall utarbeta förslag 

på nya stadgar, som redovisas på årsmötet 2023. 

Motion 2 gällde redovisning av tävlingsresultat med HCP och Scratch samt antalet 

priser inom resp. kategori. Efter diskussion med olika förslag beslutade årsmötet att 

tävlingarna på tisdagarna skall redovisas både med HCP och Scratch samt att priser 

skall utgå inom båda grupperna och att tävlingarna på fredagar skall redovisas enbart 

med handikapp. Det uppdrogs åt styrelsen att utarbeta riktlinjer för omfattningen 

och fördelningen av priserna.  

13. Övriga frågor 
- Ingela önskar hjälp med inköp av priser, framförallt vinpriserna, eftersom hennes 

eljest goda rykte kunnat ifrågasättas genom inköpens omfattning. Beslutades att 

Ingemar och Thomas skall avlasta Ingela en del av inköpsarbetet. 

- Förslag att organisera en partnerförmedling då man saknar spelpartner. 

Beslutades att styrelsen skall utarbeta förslag. 

- I och med årsmötet avslutade Kjell Berg, efter 21 år i styrelsen, varav 7 år som 



ordförande sitt engagemang i styrelsen. Kjell avtackades med stående applåder för 

sitt långvariga uppoffrande arbete! Tack Kjell! 

14. Ordförande avslutade mötet och tackade övriga 34 närvarande medlemmarna 

för visat intresse. 

 

 

Stenungsund den 28 februari 2022 

 

 

 

 

 

Vid protokollet Thomas Englund 

 

 

 

 

 

Bengt Adielsson         Jerker Persson        Gull-Britt Sved 

ordförande         justerare               justerare 

 

 

 

 


